

Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 7, 2005-02-15 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Ella Olsson, Joakim Schmeisser, Bo Appelqvist, Göran Johansson, Lillemor Hagberg, Jan Sparud

1. Peter Modh förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.
2. Dagordningen fastställdes.
3. Föregående mötesprotokoll fastställdes.
4. Joakim Schmeisser informerade om förbundets tävlingsverksamhet under spelsäsongen.
 - * DM-Mix spelades i början av februari och 41 par deltog. Tävlingen genomfördes i mycket god stämning och allt fungerade utmärkt. Det troliga antal par som går vidare är 3.
 - * DM-Lag spelades den 13 februari och antalet deltagande lag var färre än året innan. Ett lag uteblev sista söndagen och TK kommer att undersöka detta. 3 lag går vidare.
 - * DM-Par kommer att genomföras med tre semifinaler i februari och mars och den slutliga finalen sker den 16-17 april.
 - *Ligan Div 4 startar den 21 februari och TK kommer att tillse att det vid alla speltillfällen finns personer tillgängliga för att hjälpa till. Detta då det finns lag som aldrig spelat lagspel tidigare och kanske behöver lite praktiska råd med protokollskrivning m.m.
 - Göteborg kommer att få arrangera en av semifinalerna i SM-Lag. TK undersöker lämplig lokal för detta.
 - Ett förslag om nya tävlingsaktiviteter till nästa spelsäsong är att arrangera Rallytävlingar.
5. Peter Modh och Bo Appelqvist informerade om lokalfrågan. Diskussioner har förts med Bridgeservice under senaste månaden. Det finns nu en utomstående seriös intressent som är intresserad av att överta kontraktet mellan Bridgeservice och ByggGöta. GBF skulle i ett sådant fall hyra hela lokalen och sköta all administration runt bridgespelandet medan intressenten skulle stå för kafeteria och lokalvård. Diskussion angående bridgeverksamheten i lokalerna, bland annat föreslogs att en policy för uthyrningsregler bör tas fram och att verksamhetsbidrag kan möjligen sökas gemensamt för alla klubbar. Peter o Bo fick i uppdrag att ta kontakt med den aktuella intressenten för att diskutera situationen.

6. Under Övriga frågor diskuterades en flyttning av hemsidan från Telenordia till FSB:s server. Jan Sparud arbetar med detta. Det finns i distriktet önskemål om en fördjupning av kunskaperna i hanterandet av hemsidan på klubbnivå. Förbundet undersöker möjligheterna till en utbildningsomgång under nästa spelsäsong. Matrikeln för Göteborgsdistriktet finns nu på plats. Lillemor ser till att den distribueras till aktuella klubbar. GBF tackar Jan Ahlqvist för nedlagt arbete. Bytet av tryckeri och leverans från detta tog onormalt lång tid men detta bör vara ett engångsproblem. Peter har blivit kontaktad av Kommunens Fritidsförvaltning angående hyresbidragsansökan och ett besked kommer från Fritid i mitten på februari. Tomas Larsson från FSB har önskemål att besöka Göteborgsdistriktet under våren. Diskuterades möjlighet att med hans hjälp arrangera en tävlingsledar- och Ruterutbildning. Peter Modh kontaktar Tomas Larsson.
7. Nästa styrelsemöte tisdagen den 15 mars 2005, 18.00 hos Lillemor Hagberg
8. Peter Modh förklarade möte avslutat och tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Justeras

Lillemor Hagberg

Peter Modh